القطعة الأولى
1/ One of  the most beneficial aspects  of globalization is the movement of people across borders.
واحدة من أكثر الجوانب المفيدة للعولمة هو حركة الناس عبر الحدود.
For example, in the small town where I live in Mexico there are now shops   owned and operated
by people from China.
على سبيل المثال، في بلدة صغيرة حيث أعيش في المكسيك هناك الآن المحلات التجارية التي تملكها وتشغلها من قبل الناس من الصين.
For people in town, the Chinese are not quite as “foreign” as they were before.
للناس في المدينة، والصينية ليست تماما كما "أجنبي" كما كانت من قبل.
There are many other examples as well.
وهناك أمثلة أخرى كثيرة أيضا.
Last year when I traveled to Dublin, I met a Spanish waitress, a Polish store clerk a Romanian bus driver,
 and a Tahitian chef.    
في العام الماضي عندما سافرت إلى دبلن، التقيت نادلة الإسبانية، متجر كاتب البولندي سائق حافلة الروماني، وطاهي التاهيتيه.
Cities and towns across the world are starting to resemble the United Nations.
المدن والبلدات في مختلف أنحاء العالم بدأت تشبه الأمم المتحدة.
.............
2/ One of  the most beneficial aspects  of globalization is the movement of people across borders.
واحدة من أكثر الجوانب المفيدة للعولمة هو حركة الناس عبر الحدود.
Lots of people are moving to work in other countries.
الكثير من الناس يتحركون للعمل في بلدان أخرى.

They are studying foreign languages and learning to get along with people from other cultures.
كانوا يدرسون لغات أجنبية والتعلم للحصول على جنبا إلى جنب مع أشخاص من ثقافات أخرى.
This is good because the more people work and live the together ,the better they understand each other.
هذا أمر جيد لأن أكثر الناس يعمل ويعيش معا، كان ذلك أفضل أنهم يفهمون بعضهم بعضا.
